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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2019-05-16 
  

Tid: 18:00 

  

Plats: Hugelsta 

  

Närvarande:  
 

Per Lundquist                            

Joel Edving 

Tommy Jonsson                               

Daniel Lindström 

Lennart Ekström 

Göran Hägg 

Lars Blomberg 

Roger Svärd 

Carl Olsson 

 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes Daniel Lindström. 

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2019-04-17  godkändes 

och lades till handlingarna. 

  

4 

 

 

 

 

 

RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

Inventering 
Gå igenom den inventeringen som är gjord på plats och samtidigt gå igenom de 

protokoll och fakturor som finns för att säkerställa ägare på allt som finns. 

 

Husrådsmöte för Munktell 
Lennart ska kalla till ett husrådsmöte, 10 juni i Munktell klockan 18:00. 

Från styrelsen kommer Lennart, Per och Joel. 

 

Husrådsmöte för Hugelsta 
Göran Hägg kallar till mötet, hela styrelsen deltar. 17 juni klockan 18:00. 

Ordförande för respektive förening kallas. 

 

 

 

  

Protokoll 
Eskilstuna Samskytte 2019-05-28 1 (3) 
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5 BESLUT OCH PROJEKT 

 
Projekt H-vallen 
Allt som kräver att det blir säkert, lägga på sand/grus är ok att genomföra allt övrigt 

arbete är stoppat då kommunen av olika anledningar måste reda ut vem som äger 

och har rätten till Hugelsta skjutbanan. 

Kontakta rekarnegymnasiet/kunskapscompaniet om de är intresserade av jobba på 

H-vallen, för att på så sätt göra om vallen så att det blir en vall istället för 2.  

 

Projekt skogsvallen 
Se punkten ovan. 

 

Egen kontroll av skjutbana 
Inget nytt att rapportera. 

 

Skjuta grovt i Munktell. 
Kommunen och samskyttet jobbar vidare med frågan. 

 

Historik Hugelsta / Munktell 
Joel och Tommy jobbar vidare med detta.  

 

 

   

6 ÖVRIGT 

Hugelsta 
Paviljongen 
Kultur och Fritid har tagit över ett antal förråd/rum där det bland annat finns gammal 

målmaterial. Dessa rum måste tömmas av de föreningar som har material stående i 

dessa lokaler. 

100 – 300 meters vallarna  
Just nu är det nyttjande förbud på bana 1 – 5 träet är borttaget ovanför dessa banor. 

Det ska åtgärdas inom ett par veckor. 

SIUS målen på bana 1-5 där fungerar inte motorstyrningen. Ska även detta åtgärdas 

snarast, efter beslut från kultur och fritidsförvaltningen. 

 

Bredband 
Finns ett framtaget förslag på att installera en radiolänk på en fastighet i närheten för 

att på sätt få ett snabbare internet. Vilket kan ge möjlighet att använda exempelvis 

shoot n score it, streama tävlingar och ett snabbt internet överlag. 

Kultur och Fritid kan eventuellt få fram en del utrustning till detta för att på så sätt få 

ner kostnaden för samskyttet och medlemsföreningarna. 

Styrelsen beslutade att fråga berörda föreningar på Hugelsta vilka som är 

intresserade av detta.  

Beroende på vad Kultur och Fritidsförvaltningen kan få fram så kan Samskyttet stå 

för installations kostnaden på beräknat 10 000. Denna kostnad ska därefter 
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återbetalas av de förenigar som vill vara med på detta. 

Jaktskytte klubbarna  
Larm kostnaden ska halveras enligt tidigare beslut. 

Elkostnaden ser också konstig ut. 

Försäkringskostnaden ser även den konstigt ut. 

Lennart och Knut tittar på detta. 

 

 

  

7 NÄSTA MÖTE 

Den 19 juni klockan 18:00 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

  

  

Vid protokollet   Justeras 
 

 

Joel Edving   Niklas Faltin 

 

Ordförande 
 
 
Per Lundqvist 


